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Ę WPŁYNĘŁOMarcin Etienne UrządMiejski w Łomiankach]
Radny Gminy Łomianki

15 LIS. 2019

Laz/4080 podośs..K

Burmistrza Łomianek
Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak
w miejscususeA

INTERPELACJJA:??*!* Żebrowska-Piolrak

w sprawie równania dróg na terenie Dziekanowa Bajkowego

Bardzo proszę o informację, jakie drogi Dziekanowa Bajkowego były ostatnio równane? Proszę o

podanie nazwulic, które podlegały równaniu. Dodatkowo, w celu wyjaśnienia mieszkańcom zasad,
jakimi Urząd kieruje się podczas zlecania wspomnianychprac, proszę o udzielenie odpowiedzi w
poniższych kwestiach.

1. Proszęoinformację,cobyło dla Urzędu kluczem podczas zlecania prac dotyczących
równania dróg na terenie Dziekanowa Bajkowego?

2. Czy równanebyły jedynie te drogi, które pozostają własnością gminy, czy również te, które
są we „władaniu” gminy?

3. Co w przypadku, gdy droga jest w połowie jej szerokości prywatna,a w połowie gminna?
Czyodcinki takich dróg były w ogóle brane pod uwagęw trakcie wykonywania prac?

4. Czy znanesą Pani przypadki, w których właściciele nie wyrażali zgody na równanie
odcinkówdróg przyich posesji? Jeśli takie sygnały od mieszkańców docierały to, czy
oznacza to, że gmina w niektórych przypadkach równała drogi prywatne?

5. Czy wykonywane prace polegały jedynie na równaniu dróg, czy był dowożonyna drogi

dodatkowy materiał?Ajeśli tak, co to było za kruszywoi czy posiadało wszystkie
niezbędne atesty do zastosowania?

poważaniem,0rcin Etienne


